

شركة موند حميل البلوي للمحاماة والاستشارات القانونية

info@muhannad-lawfirm.com



نحن شركة مهند جميل البلوي للمحاماة والاستشارات القانونية، شركة متخصصة في تقديم الخدمات القانونية وفق أعلى المعايير المهنية، ونعمل على توفير حلول قانونية متكاملة للأفراد والشركات من خلال فريق من المحامين والمستشارين القانونيين ذوي الخبرة الواسعة في مختلف مجالات القانون

#### **About Us**

We are Muhannad Jameel Al-Balawi Law Firm, a company specialized in providing legal services according to the highest professional standards, and we work to provide integrated legal solutions for individuals and companies through a team of lawyers and legal consultants with extensive experience in various fields of law.

### رسالتنا

رسالتنا هي تقديم خدمات قانونية عالية الجودة تتميز بالمهنية والشفافية، مع الالتزام بحماية حقوق عملائنا وتمثيلهم بكفاءة في جميع القضايا القانونية. نحرص على تقديم الاستشارات والحلول القانونية التي تلبي احتياجات عملائنا، ونعمل على تعزيز الوعي القانوني لضمان بيئة قانونية عادلة ومتوازنة

#### Our Message

Our mission is to provide high-quality legal services characterized by professionalism and transparency, with a commitment to protect the rights of our clients and represent them efficiently in all legal issues. We are keen to provide legal advice and solutions that meet the needs of our clients, and work to promote legal awareness to ensure a fair and balanced legal environment.





## مومتنا

غايتنا أن نكون الخيار الأول لعملائنا في مجال المحاماة والاستشارات القانونية، وأن نسهم في تحقيق العدالة وترسيخ سيادة القانون من خلال تقديم خدمات قانونية مبتكرة وفعالة تلبي تطلعات الأفراد والمؤسسات في المملكة وخارجها

#### **Our mission**

Our goal is to be the first choice for our clients in the field of law and legal consultations, and to contribute to achieving justice and establishing the rule of law by providing innovative and effective legal services that meet the aspirations of individuals and institutions in the Kingdom and abroad.







- الاستشارات القانونية
- الترافع أمام المحاكم
  - و القضايا الجنائية
- إعداد وصياغة العقود والاتفاقيات
- تأسيس الشركات والخدمات التجارية
  - القضايا التجارية
  - القضايا العمالية
  - القضايا العقارية
- القضايا الأسرية والأحوال الشخصية
  - التركات والوصايا والأوقاف
    - طلبات التنفيذ

## servise

- Legal advice
- Advocacy before the courts
- Criminal cases
- Preparing and drafting contracts and agreements
- Company formation and business services
- Business issues
- Labour issues
- Real Estate Cases
- Family and personal status issues
- Inheritance, Wills and Endowments
- Execution requests



## الاستشارات القانونية

تقديم المشورة القانونية للأفراد والشركات حول مختلف القضايا

مراجعة العقود والاتفاقيات قبل التوقيع عليها تقديم الرأي القانوني بشأن المسائل التجارية، والجنائية، والأحوال الشخصية

### Legal advice

- Providing legal advice to individuals and companies on various issues.
- Reviewing contracts and agreements before signing them.
- Providing legal opinion on commercial, criminal, and personal status matters





# الترافع والتقلاضي

🔾 تمثيل العملاء في الدعاوي المدنية، والجنائية، والتجارية، والإدارية الترافع أمام المحاكم الابتدائية، والاستئناف

تقديم الطعون والاستئنافات القانونية

## Pleading before the courts

- Representing clients in civil, criminal, commercial and administrative cases.
- Pleading before courts of first instance
- Filing legal appeals and appeals





الدفاع عن المتهمين في القضايا الجنائية بمختلف

درجاتها (الجنح والجنايات) تمثيل الضحايا والمجني عليهم في القضايا الجنائية ومطالبات التعويض

 الترافع في قضاياً القتل، السرقة، الاحتيال، التزوير، قضّايا المخدرات، غسيل الأموال وغيرها

🗢 تقديم طلبات إخلاء السبيل، ووقف التنفيذ، ورد الاعتبار إعداد وصياغة المذكرات القانونية للدفاع والطعون

أمام محكمة النقض

#### Criminal cases

- Defending defendants in criminal cases at all levels (misdemeanors and felonies).
- Representing victims and victims in criminal cases and compensation claims.
- Pleading in cases of murder, theft, fraud, forgery, drug cases, money laundering and others.
- Submitting requests for release, suspension of execution, and rehabilitation.
- Preparing and drafting legal memoranda for defense and appeals before the Court of Cassation.



## إعداد وصياغة العقود والاتفاقيات

إعداد عقود العمل، والتوريد، والشراكة، والاستثمار
 صياغة العقود التجارية
 تدقيق العقود القانونية والتأكد من توافقها مع القوانين المعمول بها

## Muhannad Jameel Al-Balawi Law Firm

- Preparing labor, supply, partnership, and investment contracts.
- Drafting commercial contracts.
  Auditing legal contracts and making sure they
- comply with applicable laws.





# تأسيس الشركات والخدمات التجارية

 تسجیل الشركات وإعداد الأنظمة الأساسیة
 تقدیم استشارات قانونیة بشأن قوانین الشركات والاستثمارات

تصفية الشركات وفض الشراكات عند الحاجة

# Company formation and business services

- Registering companies and preparing statutes.
- Providing legal advice on company and investment laws.
- Liquidating companies and dissolving partnerships when needed.





## القضايا التجارية

المنازعات بين الشركات والمؤسسات
 قضايا الشراكات والوكالات التجارية
 النزاعات المتعلقة بالمناقصات والمشاريع

# Intellectual Property and Trademark Protection

- Registering trademarks and patents.
- Protecting intellectual property rights from infringement and piracy.
- Representing clients in cases related to copyright and intellectual property.





### القضايا العمالية

 تقديم استشارات قانونية في نزاعات العمل
 الدفاع عن حقوق العامل وأصحاب العمل
 صياغة لوائح العمل الداخلية وفقًا للقوانين المحلية

#### Labor issues

- Providing legal advice in labor disputes.
- O Defending the rights of workers and employers.
- Drafting internal labor regulations in accordance with local laws.





## القضايا العقارية

إعداد عقود البيع والشراء والإيجار للعقارات
 الترافع في نزاعات الملكية العقارية
 تقديم الاستشارات في عمليات التطوير العقاري

#### Real estate issues

- Preparing sale, purchase and lease contracts for real estate.
- Litigating real estate ownership disputes.
- Providing consultations in real estate development processes.





# القضايا الأسرية والأحوال الشخصية

 تقديم استشارات قانونية حول الزواج والطلاق والنفقة والحضانة

و الترافع في القضايا الأسرية أمام المحاكم الشرعية

#### Family and personal status issues

- Providing legal advice on marriage, divorce, alimony and custody.
- Litigating family cases before the Sharia courts.





# التركات والوصايا والأوقاف

- إدارة التركات: حصر التركة، توزيع الإرث وفقًا للشريعة والقانون، تسوية النزاعات بين الورثة
- صياغة وتنفيذ الوصايا: تقديم الاستشارات القانونية في إعداد الوصايا بما يضمن تنفيذ رغبات الموصي وفقًا للأنظمة الشرعية والقانونية
- إجراءات القسمة: تقديم المساعدة في تقسيم التركات بالتراضي أو عن طريق القضاء، وإجراء التصفية القانونية للتركات المعقدة
- إدارة الأوقاف: تأسيس الأوقاف، صياغة شروط الوقف، الإشراف القانوني على استثمارات الوقف وحمايته من النزاعات
- الترافع في نزاعات التركات والأوقاف أمام المحاكم المختصة لضمان حقوق الورثة والمستفيدين





#### Inheritances, wills and endowments

- Estate administration: Inventorying the estate, distributing the inheritance according to Sharia and law, and settling disputes between heirs.
- O Drafting and implementing wills: Providing legal advice in the preparation of wills to ensure the implementation of the testator's wishes in accordance with Sharia and legal regulations.
- Division procedures: Providing assistance in dividing estates by mutual consent or through the judiciary, and conducting the legal liquidation of complex estates.
- Endowment management: Establishing endowments, drafting endowment terms, legally supervising endowment investments and protecting them from disputes.
- Litigating estate and endowment disputes before the competent courts to ensure the rights of heirs and beneficiaries





#### طلبات التنفيذ

نساعد عملاءنا في تنفيذ جميع الأحكام الصادرة عن المحاكم السعودية، سواءً كانت أحكام مدنية (التعويضات، المطالبات المالية، العقود)

#### **Execution requests**

We assist our clients in enforcing all judgements issued by Saudi courts, whether they are: Civil judgements (compensation, financial claims, contracts)









# نتاركة مهند جميل البلوي للمحاماة والاستشارات القانونية









(S) (F) FOLLOW US: /MUHANNAD-LAWFIRM

Address: Saudi Arabia - Tabuk, King Fahd Road

Phone: +966555690810

Phone: +966533943000

info@muhannad-lawfirm.com